



CREDIT MEMO NO: **2114701**

Page 1 of 3

Date: 2024/02/07 (YYYY/MM/DD)

Mock Products, Inc.
250 South Sample Blvd
P.O. Box 9999
Brea CA 92822-8000
United States

CREDIT MEMO

Bill To: **100 Some Street,
Anytown, IL 60021**

(46009294)

Order Number: 43074666
Customer Number: 79163
DocOrigin Contact:
Contact Phone:
Customer PO: 19000331

PO Date: 2024/08/19 (YYYY/MM/DD)
F.O.B:
Freight Terms: PREPAID AND ADD

Ship To: Attn: PAULO SILVA
100 Some Street,
Anytown, IL 60021

(85760959)

Payment Terms:
Due Date: 2024/02/07 (YYYY/MM/DD)
Remit To: Mock Products, Inc.
Dept. AB 1234
PALATINE IL 60055-0164
United States
Wire: ABA # 043000261 Acct # 1044460

Item	Description	Part Number	Item	Quantity Shipped	Unit Price	Value	Tax Rate	
					Discount			
1.1	LAB EQUIP,SWAB MINI POLYESTER 3 INCHES	A81407		5	-5	192.85	-964.25	0
	Freight Terms: PREPAID AND ADD Contract: 58261US							
2.1	AU480 Chemistry Analyzern	AU480		1	-1	1,500.00	-1,500.00	0
	Freight Terms: PREPAID AND ADD							
Net Amount		Shipping & Handling	Insurance	Other Charges		Subtotal		
-979.18		0.00		.00		-979.18		
			Tax %	Tax Amount		Total Amount		
			.00	0.00		USD -979.18		

Unless indicated otherwise, prices and warranty are valid only for shipment to end destination. Notwithstanding the shipping terms indicated, title and risk of loss or damage shall pass at the destination country point of entry. We certify that this invoice is true and correct in all particulars, and that the country of origin of the merchandise herein described is the United States of America unless otherwise noted. These items are controlled by the U.S. Government and authorized for export only to the country of ultimate destination for use by the ultimate consignee or end-user(s) herein identified. They may not be resold, transferred, or otherwise disposed of, to any other country or to any person other than the authorized ultimate consignee or end-user(s), either in their original form or after being incorporated into other items, without first obtaining approval from the U.S. Government or as otherwise authorized by U.S. law and regulations.

PRINTER()

EX- SA

TERMS AND CONDITIONS OF SALE

PRICES

The prices set forth on the face hereof

- (i) are DocOrigin's list prices based upon manufacture of the quantity and type ordered for shipment and end use within the United States only, all products shipped for end use outside the United States shall be subject to DocOrigin's international prices,
- (ii) are subject to revision when interruption, engineering changes or changes in quantity or quality are caused or requested by Buyer, and
- (iii) do not include warranty service or installation outside the United States. Clerical errors made by DocOrigin are subject to correction.

SPECIFICATIONS

Weights and dimensions set forth in sales literature are not guaranteed unless previously certified in writing. DocOrigin may, without affecting the obligations under this sales order, make insignificant changes to the specifications of the product or products delivered under this sales order from those contained in sales literature.

TERMS OF PAYMENT

Terms of payment on this sales order are net thirty (30) days from date of the invoice unless otherwise specifically stated on the face hereof. Invoices are payable at par on date due at any place of collection designated by DocOrigin in funds bankable at par. All orders are accepted subject to and the obligation of DocOrigin to make deliveries is subject to the right in DocOrigin to require of Buyer payment of all or any part of the purchase price in advance of delivery or to make shipment C.O.D. If buyer fails to make advance payment when requested to do so by DocOrigin or if Buyer is or becomes delinquent in the payment of any sum due DocOrigin (whether or not arising out of this sales order) or refuses to accept C.O.D. shipments, then DocOrigin shall have the right, in addition to any other remedy to which it may be entitled in law or in equity, to cancel this sales order, refuse to make further deliveries, and declare immediately due and payable all unpaid amounts for goods previously delivered to Buyer. Each shipment shall be considered a separate and independent transaction and payment therefore shall be made accordingly.

"Buyer must notify DocOrigin within 30 days from invoice date if Buyer has not received products."

SHIPMENTS

- (a) The cost of packaging for domestic shipments is included in the quoted price. For international shipments or where special packaging is specified or necessary, a charge will be made to cover such expense.
- (b) All claims for damage or loss of insured shipments shall be immediately communicated by telephone or telex when possible to DocOrigin at 100 Some Street Boulevard, Brea, CA 92822-8000, Attn: Insurance Department, for adjustment. Buyer shall immediately notify delivering carrier of loss or damage to the shipment and shall cooperate with DocOrigin in the adjustment of all claims. Buyer agrees to permit DocOrigin or DocOrigin's representative to inspect damaged goods.

(c) For shipments to and from places with the United States, all shipments - unless otherwise agreed in writing - shall be FOB point of shipment. The cost of this insurance shall be borne by Buyer.

(d) For shipments from the United States to ports and/or places outside the United States all shipments are - unless otherwise agreed in writing - FOB point of destination. DocOrigin's obligation to effect shipment of the products purchased by Buyer shall be fully discharged, and beneficial ownership, legal title, and all risk of loss or damage shall pass to Buyer when the products are delivered to the named place of destination in the country of importation. Upon arrival Buyer shall be entitled to conduct a reasonable investigation of the products purchased by it, but all claims for losses due to loss or damage to products while in transit shall be waived unless made immediately in writing by Buyer, but not more than thirty (30) days after arrival. If Buyer shall fail or refuse to accept delivery of any of the products for unverifiable claims for loss or damage to products occurring while in transit, all sums paid on deposit shall be retained by DocOrigin as liquidated damages; provided, however, that DocOrigin may recover in full its actual damage from Buyer in the event that actual damages exceed the amount retained as liquidated damages.

TERMINATION

Upon any termination or cancellation of this sales order by Buyer, either in whole or in part, Buyer agrees to promptly pay appropriate termination or cancellation charges invoiced by DocOrigin.

RETURNED GOODS

Returned goods will be subject to a restocking charge per our current Returned Goods Policy.

DELIVERY

The scheduled shipping or delivery date shown on the face hereof is our best estimate of the time the order will be shipped and DocOrigin assumes no liability for loss, general damages, or special or consequential damages due to delays.

TAXES

Federal, state or local excise, sales or use taxes shall be paid by Buyer.

PATENTS

DocOrigin shall defend any suit or proceeding brought against the Buyer so far as based upon an assertion that any product furnished under this sales order constitutes a direct infringement of any United States patent having a claim or claims covering solely the product itself, if notified promptly in writing and given authority, information and assistance

(at DocOrigin's expense) for the defense of same, and DocOrigin shall pay all damages and costs awarded therein against Buyer. In case said product is in such suit held to constitute infringement and the use of said product is enjoined. DocOrigin shall, at its own option and at its own expense, either

- (1) procure for Buyer the right to continue using said product,

- (2) replace the same with a noninfringing product,
- (3) modify it so it becomes noninfringing, or
- (4) remove said product and refund the purchase price and transportation costs thereof. The foregoing obligations of DocOrigin shall not apply to any infringement claim based upon
 - (i) any use of any product sold hereunder in any process or in conjunction with any other product, or
 - (ii) any product manufactured to Buyer's design or any product having a design arising out of compliance with Buyer's specifications. The foregoing states the entire liability of DocOrigin or patent infringement by said product. If any suit or proceeding is brought against DocOrigin based on a claim that the goods manufactured by DocOrigin in compliance with Buyer's specifications and supplied to Buyer directly infringe any duly issued United States patent, then the patent indemnity obligations herein stated with respect to DocOrigin shall reciprocally apply with respect to Buyer.

WARRANTY

Subject to the exceptions and upon the conditions stated below, DocOrigin warrants that the products sold under this sales order shall be free from defects in workmanship and materials for one year after delivery of the products to the original Buyer by DocOrigin. If DocOrigin's investigation and factory inspection discloses that a defect developed under normal and proper use in accordance with DocOrigin's operating instructions within such one year period. DocOrigin agrees, at its option, either

- (i) to correct by repair or by replacement with an equivalent product any such defective product or
- (ii) to refund the purchase price therefore paid by Buyer.

(a) components or accessories manufactured by DocOrigin which by their nature are not intended to and will not function for one year are warranted only to give reasonable service for a reasonable time: what constitutes reasonable time and reasonable service shall be determined solely by DocOrigin. A complete list of such components and accessories is maintained at the factory;

(b) DocOrigin makes no warranty with respect to components or accessories not manufactured by it; in the event of defect in any such component or accessory DocOrigin will give reasonable assistance to Buyer in obtaining from the respective manufacturer whatever adjustment is authorized by the manufacturer's own warranty.

(c) any product claimed to be defective must, if required by DocOrigin, be returned to the factory, transportation charges prepaid, and will be returned to Buyer with transportation charges collect unless the product is found to be defective, in which case DocOrigin will pay all transportation charges;

(d) if the product is a reagent or the like, it is warranted only to conform to the quantity and content stated on the label at the time of delivery;

(e) DocOrigin may from time to time provide a special printed warranty with respect to a certain product, and where applicable, such warranty shall be deemed incorporated herein by reference;

(f) DocOrigin shall be released from all obligations under all warranties, either expressed or implied, if any product covered hereby is repaired or modified by persons other than its own authorized service

personnel unless such repair by others is made with the written consent of DocOrigin.

(g) DocOrigin shall have no obligation hereunder to repair, replace or refund the purchase price of any instrument where the defect

(i) is a result of or was caused in whole or in part by fire or explosion of any origin, riot, civil commotion, aircraft, war, or any act of God, including but not limited to lightning, windstorm, hail, flood or earthquake.

(ii) was caused by Buyers misuse or abuse of such instrument

(iii) was caused by moving or reinstallation of the instrument by anyone other than DocOrigin or

(iv) is due to spillage.

IT IS EXPRESSLY AGREED THAT THE ABOVE WARRANTY SHALL BE IN LIEU OF ALL WARRANTIES OF FITNESS AND OF THE WARRANTY OF MERCHANTABILITY AND THAT DocOrigin SHALL HAVE NO LIABILITY FOR SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OF ANY KIND OR FROM ANY CAUSE WHATSOEVER ARISING OUT OF THE MANUFACTURE, USE, SALE, HANDLING, REPAIR, MAINTENANCE OR REPLACEMENT OF ANY OF THE PRODUCTS SOLD UNDER THIS SALES ORDER.

If a DocOrigin Special Warranty (covering a

FOR CHEMICALS, REAGENTS, SYNTHETIC PEPTIDES AND OTHER BIOLOGICAL MATERIALS The products sold hereunder are warranted only to conform to the quantity and content stated on the Label at the time of delivery (i) to the carrier for shipment if this sale is made f.o.b. point of shipment, or (ii) to the Buyer if this sale is made f.o.b. destination.

THERE ARE NO WARRANTIES WHICH EXTEND BEYOND THE DESCRIPTION ON THE LABEL OF THE PRODUCT OR ON THE FACE HEREOF. IT

designated item or items) is contained in the manual for or is otherwise shipped with such designated item or items, the terms and conditions specified therein are incorporated herein by reference and shall supplement this warranty. In the event of a conflict between the terms and/or conditions specified herein and those specified in such Special Warranty, the terms and/or conditions of the Special Warranty shall control. Representations and warranties made by any person, including dealers and representatives of DocOrigin, which are inconsistent or in conflict with the terms of this warranty, shall not be binding upon DocOrigin unless reduced to writing and approved by an expressly authorized officer of DocOrigin.

CONTINGENCIES

DocOrigin shall be entitled to cancel or rescind this sales order without liability for loss or damage resulting therefrom if any product covered by this sales order is purchased for end use outside the United States or Canada or if the performance of its obligations under this sales order is in any way adversely affected by the occurrence of any contingency beyond the control either of DocOrigin or DocOrigin's suppliers, including but not limited to war (whether an actual declaration thereof is made or not), sabotage, insurrection, riot or other act of civil disobedience, act of a public enemy, failure or delay in transportation, act of any government or any agency or subdivision thereof affecting the

SPECIAL WARRANTIES

IS EXPRESSLY AGREED THAT THE ABOVE WARRANTY SHALL BE IN LIEU OF ALL WARRANTIES OF FITNESS AND OF THE WARRANTY OF MERCHANTABILITY AND THAT Eclipse Sample SHALL HAVE NO LIABILITY FOR SPECIAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES OF ANY KIND OR FROM ANY CAUSE WHATSOEVER ARISING OUT OF THE MANUFACTURE, USE, SALE, HANDLING, REPAIR, MAINTENANCE OR REPLACEMENT OF ANY OF THE PRODUCTS SOLD UNDER THIS SALES ORDER.

terms of this sales order or otherwise, judicial action, labor dispute, accident, fire, explosion, flood, storm or other act of God, shortage of labor, fuel, raw material or technical or yield failure where DocOrigin has exercised ordinary care in the prevention thereof. U.S.

GOVERNMENT CONTRACTS

If the products to be furnished under this sales order are to be used in the performance of a U.S. Government contract or subcontract and a U.S. Government contract number shall appear on Buyer's order, those clauses of the applicable U.S. Government procurement regulation which are mandatorily required by Federal Statute to be included in U.S. Government subcontracts shall be incorporated herein by reference including, without limitation, the Fair Labor Standards Act of 1938, as amended.

FDA REQUIREMENTS

If any product listed on the face of this sales order is subject to regulations of FDA as a device, then as to said product only, sale and delivery is contingent upon successful completion and processing of a 510(k) notice for such product.

GENERAL

This sales order is made and entered into and shall be governed by the laws of the State of California.

Representations and warranties made by any person, including dealers and representatives of Eclipse Sample, which are inconsistent or in conflict with the terms of this warranty (including but not limited to the limitations of the liability of Eclipse Sample as set forth above), shall not be binding upon Eclipse Sample unless reduced to writing and approved by an expressly authorized representative of Eclipse Sample.



MEMO DE CRÉDIT NO: **2114701**

Page 1 of 3

Date: 2024/02/07 (YYYY/MM/DD)

Mock Products, Inc.
250 South Sample Blvd
P.O. Box 9999
Brea CA 92822-8000
United States

CREDIT MEMO

Facturer: **HOSE HENDERSON** (46009294)
100 En Algún Lugar carretera
MEXICO CIUDAD DE MEXICO 03800
Mexico

Numéro de commande: 43074666
Numéro de client: 79163
Contact DocOrigin:
Numéro du contact:
PO client: 19000331

Date du bon de commande 2024/08/19 (YYYY/MM/DD)
F.O.B:
Conditions de transport: PREPAID AND ADD

Envoyez à: Attn: PAULO SILVA (85760959)
100 En Algún Lugar carretera
CIUDAD DE MEXICO CIUDAD DE MEXICO 07969
Mexico

Modalités de paiement:
Date d'échéance: 2024/02/07 (YYYY/MM/DD)
Remettre à: **Mock Products, Inc.**
Dept. AB 1234
PALATINE IL 60055-0164
United States
Fil: ABA #: 043000261 Acct # 1044460

Article	La description	Numéro d'article	Article	Quantité expédiée	Prix unitaire		Valeur	Taux d'imposition
						Remise		
1.1	LAB EQUIP, SWAB MINI POLYESTER 3 INCHES	A81407	5	-5		192.85	-964.25	0
Freight Terms: PREPAID AND ADD Contract: 58261US								
2.1	AU480 Chemistry Analyzers	AU480	1	-1		1,500.00	-1,500.00	0
Freight Terms: PREPAID AND ADD								
Montant net		Expédition et manutention	Assurance	Autres charges		Total		
-979.18		0.00		.00		-979.18		
Sauf indication contraire, les prix et la garantie ne sont valables que pour l'expédition à destination finale. Nonobstant les conditions d'expédition indiquées, le titre et le risque de perte ou de dommage passent au point d'entrée du pays de destination. Nous certifions que cette facture est vraie et correcte en tout et que le pays d'origine des marchandises décrites dans le présent document est le États-Unis d'Amérique, sauf indication contraire. Ces articles sont contrôlés par les États-Unis Gouvernement et autorisé à exporter uniquement vers le pays de destination finale pour utilisation par le destinataire final ou les utilisateurs finaux identifiés aux présentes. Ils ne peuvent pas être revendus, transférés, ou autrement éliminé, dans tout autre pays ou à toute personne autre que l'ultime autorisé destinataire ou utilisateur (s) final (s), sous leur forme originale ou après avoir été incorporé (s) dans d'autres articles, sans obtenir au préalable l'approbation du gouvernement américain ou autrement autorisé par la loi et les réglementations américaines.			Impôt %	Montant de la taxe		Montant total		
			.00	0.00		USD -979.18		

PRINTER()

EX- SA

TERMES ET CONDITIONS DE VENTE

DES PRIX

Les prix indiqués au recto des présentes

(i) sont les prix de liste de Eclipse Sample basés sur la fabrication de la quantité et du type commandés pour expédition et utilisation finale aux États-Unis uniquement, tous les produits expédiés pour utilisation finale en dehors des États-Unis seront soumis aux prix internationaux de Eclipse Sample ,

(ii) sont sujets à révision lorsque l'interruption, des modifications techniques ou des changements de quantité ou de qualité sont causés ou demandés par l'Acheteur, et

(iii) n'inclut pas le service de garantie ou l'installation en dehors des États-Unis. Les erreurs d'écriture commises par Eclipse Sample sont sujettes à correction.

CARACTÉRISTIQUES

Les poids et dimensions indiqués dans la documentation commerciale ne sont pas garantis sauf s'ils ont été préalablement certifiés par écrit. Eclipse Sample peut, sans affecter les obligations de cette commande client, apporter des modifications insignifiantes aux spécifications du ou des produits livrés dans le cadre de cette commande client par rapport à celles contenues dans la documentation commerciale.

MODALITÉS DE PAIEMENT

Les conditions de paiement sur cette commande client sont nettes trente (30) jours à compter de la date de la facture, sauf indication contraire expressément indiquée au recto des présentes. Les factures sont payables au pair à la date d'échéance à tout lieu de collecte désigné par Eclipse Sample en fonds bancaux au pair. Toutes les commandes sont acceptées sous réserve et l'obligation de Eclipse Sample d'effectuer des livraisons est subordonnée au droit de Eclipse Sample d'exiger de l'acheteur le paiement de tout ou partie du prix d'achat avant la livraison ou d'effectuer l'expédition C.O.D. Si l'acheteur ne fait pas d'acompte à la demande de Eclipse Sample ou si l'acheteur est ou devient en retard dans le paiement de toute somme due à Eclipse Sample (qu'elle découle ou non de cette commande client) ou refuse d'accepter C.O.D. expéditions, alors Eclipse Sample aura le droit, en plus de tout autre recours auquel il pourrait avoir droit en droit ou en équité, d'annuler cette commande client, de refuser d'effectuer d'autres livraisons et de déclarer immédiatement exigibles et exigibles tous les montants impayés pour marchandises précédemment livrées à l'acheteur. Chaque expédition sera considérée comme une transaction distincte et indépendante et le paiement sera donc effectué en conséquence.

"L'acheteur doit informer Eclipse Sample dans les 30 jours suivant la date de facturation si l'acheteur n'a pas reçu de produits."

EXPÉDITIONS

(a) Le coût de l'emballage pour les envois nationaux est inclus dans le prix indiqué. Pour les envois internationaux ou lorsqu'un emballage spécial est spécifié ou nécessaire, des frais seront facturés pour couvrir ces dépenses.

(b) Toutes les réclamations pour dommages ou perte d'envois assurés doivent être immédiatement communiquées par téléphone ou télex lorsque cela est possible à Eclipse Sample au 100 Some Street Boulevard, Brea, CA 92822-8000, Attn: Insurance

Department, pour ajustement. L'Acheteur informera immédiatement le transporteur livreur de la perte ou des dommages à l'expédition et coopérera avec Eclipse Sample dans le règlement de toutes les réclamations. L'acheteur accepte de permettre à Eclipse Sample ou à son représentant d'inspecter les marchandises endommagées.

(c) Pour les envois à destination et en provenance de lieux avec les États-Unis, tous les envois - sauf accord écrit contraire - doivent être FAB point d'expédition. Le coût de cette assurance est à la charge de l'Acheteur.

(d) Pour les expéditions des États-Unis vers des ports et / ou des lieux en dehors des États-Unis, toutes les expéditions sont - sauf accord écrit contraire - FAB point de destination. L'obligation de Eclipse Sample d'effectuer l'expédition des produits achetés par l'Acheteur sera entièrement déchargée et la propriété effective, le titre légal et tous les risques de perte ou de dommage seront transférés à l'Acheteur lorsque les produits seront livrés au lieu de destination désigné dans le pays d'importation. À l'arrivée, l'acheteur sera autorisé à mener une enquête raisonnable sur les produits qu'il achète, mais toutes les réclamations pour pertes dues à la perte ou à des dommages aux produits en cours de transport seront abandonnées, sauf si elles sont faites immédiatement par écrit par l'acheteur, mais pas plus de trente (30) jours après l'arrivée. Si l'acheteur échoue ou refuse d'accepter la livraison de l'un des produits pour des réclamations invérifiables pour perte ou dommage aux produits survenus pendant le transport, toutes les sommes versées en dépôt seront conservées par Eclipse Sample à titre de dommages-intérêts; à condition, cependant, que Eclipse Sample puisse récupérer intégralement ses dommages réels de l'Acheteur dans le cas où les dommages réels dépasseraient le montant retenu à titre de dommages-intérêts.

RÉSILIATION

En cas de résiliation ou d'annulation de cette commande client par l'acheteur, en tout ou en partie, l'acheteur accepte de payer rapidement les frais de résiliation ou d'annulation appropriés facturés par Eclipse Sample.

MARCHANDISES RETOURNÉES

Les marchandises retournées seront soumises à des frais de réapprovisionnement conformément à notre politique actuelle sur les marchandises retournées.

LIVRAISON

La date d'expédition ou de livraison prévue indiquée sur le recto des présentes est notre meilleure estimation du moment où la commande sera expédiée et Eclipse Sample n'assume aucune responsabilité pour les pertes, dommages généraux ou dommages spéciaux ou consécutifs dus à des retards.

TAXES

Les taxes d'accise, de vente ou d'utilisation fédérales, nationales ou locales doivent être payées par l'acheteur.

BREVETS

Eclipse Sample défendra toute poursuite ou procédure engagée contre l'Acheteur dans la mesure où elle se fondera sur une affirmation selon laquelle tout produit fourni en vertu de la présente

commande constitue une contrefaçon directe de tout brevet américain ayant une ou des revendications couvrant uniquement le produit lui-même, s'il est notifié rapidement par écrit et avec autorisation, information et assistance (aux frais de Eclipse Sample) pour sa défense, et Eclipse Sample paiera tous les dommages et frais qui y sont accordés à l'acheteur. Dans le cas où ledit produit est dans une telle poursuite considérée comme constituant une contrefaçon et l'utilisation dudit produit est interdite. Eclipse Sample doit, à son gré et à ses frais, soit

(1) procurer à l'Acheteur le droit de continuer à utiliser ledit produit,

(2) le remplacer par un produit non contrefaisant,

(3) le modifier pour qu'il ne soit pas en infraction, ou
(4) retirer ledit produit et rembourser le prix d'achat et les frais de transport de celui-ci. Les obligations précédentes de Eclipse Sample ne s'appliquent pas à toute réclamation en contrefaçon fondée sur

(i) toute utilisation de tout produit vendu en vertu des présentes dans un processus ou conjointement avec tout autre produit, ou

(ii) tout produit fabriqué selon la conception de l'acheteur ou tout produit dont la conception résulte de la conformité aux spécifications de l'acheteur. Ce qui précède déclare l'entière responsabilité de Eclipse Sample ou de la contrefaçon de brevet par ledit produit. Si une poursuite ou une procédure est intentée contre Eclipse Sample sur la base d'une allégation selon laquelle les produits fabriqués par Eclipse Sample conformément aux spécifications de l'Acheteur et fournis à l'Acheteur enfreignent directement tout brevet des États-Unis dûment délivré, alors les obligations d'indemnisation des brevets énoncées dans les présentes en ce qui concerne à Eclipse Sample s'applique réciproquement à l'égard de l'Acheteur.

GARANTIE

Sous réserve des exceptions et des conditions énoncées ci-dessous, Eclipse Sample garantit que les produits vendus dans le cadre de cette commande client seront exempts de défauts de fabrication et de matériaux pendant un an après la livraison des produits à l'acheteur d'origine par Eclipse Sample. Si l'enquête et l'inspection en usine de Eclipse Sample révèlent qu'un défaut s'est développé dans le cadre d'une utilisation normale et appropriée conformément aux instructions d'utilisation de Eclipse Sample au cours de cette période d'un an. Eclipse Sample accepte, à son gré, soit

(i) de corriger par réparation ou par remplacement par un produit équivalent un tel produit défectueux ou

(ii) de rembourser le prix d'achat donc payé par l'Acheteur.

(a) les composants ou accessoires fabriqués par Eclipse Sample qui, de par leur nature, ne sont pas destinés et ne fonctionneront pas pendant un an ne sont garantis que pour fournir un service raisonnable pendant une durée raisonnable: ce qui constitue une durée raisonnable et un service raisonnable sera déterminé uniquement par Eclipse Sample. Une liste complète de ces composants et accessoires est conservée en usine;

(b) Eclipse Sample n'offre aucune garantie en ce qui concerne les composants ou accessoires non fabriqués par lui; en cas de défaut de l'un de ces composants ou accessoires, Eclipse Sample fournira une assistance raisonnable à l'Acheteur pour obtenir du fabricant respectif tout ajustement

autorisé par la propre garantie du fabricant.

(c) tout produit déclaré défectueux doit, si Eclipse Sample le demande, être retourné à l'usine, frais de transport payés d'avance, et sera retourné à l'acheteur avec les frais de transport perçus, sauf si le produit s'avère défectueux, auquel cas Eclipse Sample paiera tous les frais de transport;

(d) si le produit est un réactif ou similaire, il n'est garanti que pour être conforme à la quantité et au contenu indiqués sur l'étiquette au moment de la livraison;

(e) Eclipse Sample peut de temps à autre fournir une garantie imprimée spéciale concernant un certain produit, et le cas échéant, cette garantie sera réputée incorporée aux présentes par référence;

(f) Eclipse Sample sera dégagé de toutes les obligations sous toutes les garanties, explicites ou implicites, si un produit couvert par les présentes est réparé ou modifié par des personnes autres que son propre personnel de service autorisé, à moins qu'une telle réparation par d'autres ne soit effectuée avec le consentement écrit de Eclipse Sample.

(g) Eclipse Sample n'a aucune obligation en vertu des présentes de réparer, remplacer ou rembourser le prix d'achat de tout instrument où le défaut

(i) résulte ou a été causé en tout ou en partie par un incendie ou une explosion de toute origine, émeute, agitation civile, aéronef, guerre ou tout autre cas de force majeure, y compris, mais sans s'y limiter, la foudre, la tempête de vent, la grêle, les inondations ou tremblement de terre.

(ii) a été causée par une mauvaise utilisation ou un abus de cet instrument par les acheteurs

(iii) a été causée par le déplacement ou la réinstallation de l'instrument par une personne autre que Eclipse Sample ou

(iv) est due à un déversement.

IL EST EXPRESSÉMENT CONVENU QUE LA

POUR LES PRODUITS CHIMIQUES, RÉACTIFS, PEPTIDES SYNTHÉTIQUES ET AUTRES MATÉRIAUX BIOLOGIQUES Les produits vendus ci-dessous sont garantis uniquement pour être conformes à la quantité et au contenu indiqués sur l'étiquette au moment de la livraison (i) au transporteur pour l'expédition si cette vente est effectuée f.o.b. point d'expédition, ou (ii) à l'acheteur si cette vente est effectuée f.o.b. destination.

IL N'Y A AUCUNE GARANTIE QUI S'ÉTEND AU-DELÀ DE LA DESCRIPTION SUR L'ÉTIQUETTE

GARANTIE CI-DESSUS SERA EN LIEU DE TOUTES LES GARANTIES D'ADAPTATION ET DE LA GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE ET QUE Eclipse COULTER N'A AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES SPÉCIAUX OU CONSÉCUTIFS DE QUELQUE SORTE QUE CE SOIT, QUELQUE SOIT LA SURVENANCE, UTILISATION, VENTE, MANUTENTION, RÉPARATION, ENTRETIEN OU REMPLACEMENT DE L'UN DES PRODUITS VENDUS DANS LE CADRE DE CET ORDRE DE VENTE.

Si une garantie spéciale Eclipse Sample (couvrant un ou plusieurs articles désignés) est contenu dans le manuel pour ou est autrement expédié avec cet article ou ces articles désignés, les termes et conditions qui y sont spécifiés sont incorporés ici par référence et compléteront cette garantie. En cas de conflit entre les termes et / ou conditions spécifiés dans le présent document et ceux spécifiés dans cette garantie spéciale, les termes et / ou conditions de la garantie spéciale prévaudront. Les déclarations et garanties faites par toute personne, y compris les concessionnaires et les représentants de Eclipse Sample, qui sont incohérentes ou en conflit avec les termes de cette garantie, ne lieront pas Eclipse Sample à moins d'être rédigées par écrit et approuvées par un agent expressément autorisé de Eclipse Sample.

ÉVENTUALITÉS

Eclipse Sample sera en droit d'annuler ou d'annuler cette commande client sans responsabilité pour les pertes ou dommages en résultant si un produit couvert par cette commande client est acheté pour une utilisation finale en dehors des États-Unis ou du Canada ou si l'exécution de ses obligations en vertu de cette commande client est affectée de quelque manière que ce soit par la survenance de toute éventualité indépendante de la volonté de Eclipse Sample ou des fournisseurs de Eclipse

GARANTIES SPÉCIALES

DU PRODUIT OU SUR LE VISAGE DE CELUI-CI. IL EST EXPRESSÉMENT CONVENU QUE LA GARANTIE CI-DESSUS SERA EN LIEU DE TOUTES LES GARANTIES D'ADAPTATION ET DE LA GARANTIE DE QUALITÉ MARCHANDE ET QUE Eclipse Sample N'A AUCUNE RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES SPÉCIAUX OU CONSÉCUTIFS DE QUELQUE SORTE QUE CE SOIT, QUELQUE SOIT LA SURVENANCE, UTILISATION, VENTE, MANUTENTION, RÉPARATION, ENTRETIEN OU REMPLACEMENT DE L'UN DES PRODUITS VENDUS DANS LE CADRE DE CET ORDRE DE

Sample, y compris, mais sans s'y limiter, la guerre (qu'une déclaration soit faite ou non), sabotage, insurrection, émeute ou autre acte de désobéissance civile, acte d'un ennemi public, échec ou retard dans le transport, acte de tout gouvernement ou de toute agence ou subdivision de celui-ci affectant les conditions de cette commande client ou autrement, action en justice, conflit de travail, accident, incendie, explosion, inondation, tempête ou autre cas fortuit, pénurie de main-d'œuvre, de carburant, de matières premières ou de défaillance technique ou de rendement où Eclipse Sample a exercé des soins ordinaires dans la prévention de celui-ci. NOUS.

CONTRATS GOUVERNEMENTAUX

Si les produits à fournir dans le cadre de la présente commande doivent être utilisés dans le cadre d'un contrat ou d'une sous-traitance avec le gouvernement américain et qu'un numéro de contrat avec le gouvernement américain doit apparaître sur la commande de l'acheteur, les clauses de la réglementation applicable des marchés publics américains qui sont obligatoires exigés par la loi fédérale pour être inclus dans les contrats de sous-traitance du gouvernement américain seront incorporés ici par référence, y compris, sans limitation, la Fair Labor Standards Act de 1938, telle que modifiée.

EXIGENCES DE LA FDA

Si un produit figurant au recto de cette commande client est soumis à la réglementation de la FDA en tant qu'appareil, alors pour ledit produit uniquement, la vente et la livraison sont subordonnées à la réussite et au traitement d'un avis 510 (k) pour ce produit.

GÉNÉRAL

Cette commande client est établie et conclue et sera régie par les lois de l'État de Californie.

VENTE.

Les déclarations et garanties faites par toute personne, y compris les concessionnaires et les représentants de Eclipse Sample, qui sont incompatibles ou en conflit avec les termes de cette garantie (y compris, mais sans s'y limiter, les limitations de responsabilité de Eclipse Sample énoncées ci-dessus), ne doivent pas n'engagent Eclipse Sample que s'il est réduit par écrit et approuvé par un représentant expressément autorisé de Eclipse Sample.